
Z6pis z jednrini Vykonn6ho vyboru KSH Stledodesk6ho kraje konan6ho
dne 15. biezna2022 v zasedacf mistnosti OSH Praha-vychod

Prribdh jedn6ni:

Piitomni zaYY KSH:
Bene5ov - pi. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef Stdtka
Kladno - p. Martin Zuska
Kolin - pi. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora - Ing. AleS Karda
Mdlnik - p. Franti5ek Dvoi6k
Mlad6 Boleslav - p. Ladislav HloZek
Nymburk * p. Martin Kr6l
Praha-vyhod - pi. Zdenka SindelAiov6
Praha-ztrpad - Ing. .Iosef Myslin
Piibram - Bc. V6clav Jankovsky
Rakovnik - p. Zdendk Ledvinka
Krajsk6 odborn6 rada ml6deZe - Mgr. Jaroslava iedrdlov6, Ph.D.
Krajsk6 odborn6 rada represe - p. Milan RtZidka
(14 dlent VV s pr6vem hlasovat)

Dfle piizvrlni:
Krajsk6 kontrolni arevizni rada - pi. RtZena Maddrov6
Aktiv ZH-p. Josef P6v

Omluveni: p. Oldiich Lacina- starosta KSH, pi. I{anka L6nskd - KORP

Zapisovatelka: Petra Myslinov6 Cejpkovd

ll Zahiieni jedn{ni - jedndni bylo zahileno pi. Danou Vilirnkovou, n6mdstkyni starosty KSH,
v 16:05 hod. Piivitala piitornne a omluvila starostu KSH, jenZ je z dnesniho jedn6ni omluven
ze zdr av otni ch drivo dtr.

2l Yolba zapisovatele a ovdiovatehi zrlpisu - na zapisovatele je navrZena Petra Myslinov6
Cejpkov6ajako ov6iovatel6 ztryisupi.ZdenkaSindel6fovdap..Iosef Myslin. Proti n6vrhrim
neni n6mitek.
Resum6: Zapisovatelka a ovdiovatel6 ziryisujsou vzati na v6domi.

3/ Informace z Krajsk6 kontrolni a revizni rady - piedsedkynd KKRR, pi. RfiZena
Maddrov6, sezn6mila piitomnd s prfibdhem posledni kontroly hospodaieni KSH Stiedodeskeho
kraje. Tato kontrola probdhla dne 17. tnora 2022 anebyly zji5tEny Lddne ztlady. Na 29. biezna
2022 je napl6nov6na n6sledn6 kontrola na OSH Nyrnburk, pi. Maddrovd d6le poildala pi.
Havlinovou, zdaby bylo moZno do konce biezna 2022 dohodnout termin kontroly na OSH
Kolin. Na duben 2022 je napl6nov6na kontrola na OSH Bene5ov.

Posldze pani Maddrov6 sezn6mila piitomn6 s informacemi z UKRR. Na jedn6ni byla
piedestiena informace ti;kajici se platov6ho i6du, nebot' je nezbytn6, aby vSechny subjekty,
ktere maji zamdstnance, dodrZovaly platovli i6d.YyLadat si jei lze u p. Jiroty, platov! i6d neni
zveiejndn na str6nk6ch SH eUS. V posledni dob6 vznikl probl6m v Mladd Boleslavi, kde



nebyla dodrlovdnaminimalni mzda,probdhlo zde jedn6ni UKRR, v soudasnd dobd je probldm
jiZ vyie5en.

V n6sledn6 diskuzi byly vzneseny dotazy, zdavyle minim6lni mzdy se tyik6 rovndZ dohod o
provedeni pr6ce. Pani Maddrov6 k tdrnto dotaztm uvedla, Ze se naiizeni tyk6 hlavnfho
pracovniho pomdru. Pani Vilimkov6 doplnila,Le je tieba, aby si najednotlivyf ch okresech d6vali
pozor na tyto zdleLitosti tykajici se person6lni problematiky.

K vli Se uvedend zftleLitosti tykajfci se Mladd Boleslavi podal vysvdtleni p. HloZek, Le jedna
z piidin konfliktu se tykala nastaveni pracovni doby pracovnice kancel6ie, nebot' bylo
vyZadovdno, aby ve5ker6 pracovnf doba probihala vyhradnd z kancel6ie OSH. Pracovnice v5ak
vykon6v6 tak6 pr6ci z domova ajeji pracovni povinnosti zahrnuji rovndZ asistenci u sobotnich
akof OSH. Zde pani Vilimkov6 upozornila na skutednost, Ze je tieba, aby pracovni smlouvy di
dohody byly dobie naps6ny, nebot'v opadnem piipad6 se iedn6 o velke pochybeni, kterd neni
piinosne pro celd sdruZeni.

4lPliprava sout6Ze v poZ:{rnim sportu -iako prvni podal informaci p. Zuska. OSH Kladno
zajistilo mobilni toalety, d6leie zaiizovdn st6nek s obderstvenim pro rozhoddi a pro pracovnf
detu. Je moZno, aby si mfstni sbory zaiidily dva st6nky s obderstvenim. P. Zuska uvedl, Ze na
jedndni s HZS nebyly ndkter6 tikoly pro OSH Kladno vloZeny do z6pisu.

DalSi informace podal p. RtZidka - soutdZ probdhne ve dnech 18. a 19. dervna 2022 na Kladnd
dle privodniho modelu, tedy ve spolupr6ci s HZS. Otevien6 zatim zfrsti:| otdzka, zda bude
tento termin spojen s oslavami 70 let HZS Kladno. P. RtZidka byl nominov6n jako z6stupce
velitele, na hlavniho rozhoddiho byl norninovdn p. Marlin Spilka. P. RriZidka poZddal piitornnd
starosty OSH, aby zaslah p. Spilkovi 5 rozhoddich ze svych okrest. V p6tek pied vlastni soutdZi
probdhne porada rozhoddich, je tedy nezbytn6, aby byli v5ichni rozhoddi piitomni. Re5ila se
doskokov6 plata, kter6 mdla byt dod6na z OSH Nymbnrk, av5ak zde se vyskytl probl6m, proto
budou poskytnuta z OSH Rakovnik. Ztwodnici obdrLi stravenku ve vy5i 100,- Kd na osobu a
den, obderstveni bude moZno zakoupit ve st6ncich mistnich sborri. Pitny reZim zajisti poiadatel.
SoutdZ probdhne na jednotndm soutdZnfm stroji. Jako fstroi ovd kdzei je u rozhoddich
vyZadov6no derven6 tridko, v piipadd nepiiznivdho podasi to br,rde vych6zkov6 uniforma.

Prezence v sobotu 18. dervna zapodne ziejrnd jiZ v 6:45 hod., aby nedo5lo k dasovfm
prodlev6rn. Ubytov6ni pro sout6Zici nebude zajiSt'ov6no.

DrileZit6 doporudeni: D6le p. RfrZidka upozornil, Ze od roku 201 8 byla stanovena nov6 pravidla
poZ6rnfho sportu, aby kaLda kategorie probdhla na dva pokusy. Pan RfrZidka doporuduje, aby
toto pravidlo bylo dodrZovano ve v5ech kategorifch na v5ech postupovych irrovnich.

Pi. Havlinovtr poZddala o zaslilni ucelenlfch informaci pro rozhod(,i, coL p. RfiZidka piislfbil
zaslat v5em.

Nahl6Seni rozhoddich: Do konce dubna 2022.

Pani Vilimkov6 se dotdzala starostfi OSH, zda budou schopni vyslat 5 rozhoddich di jakf podet
jsou schopni zajistit.

o BeneSov - 5

o Beroun - 5



Kladno - v tuto chvili nevi

Kolin - 3

Kutna Hora - 0

Mlad6 Boleslav - ziejm6 plnlfch 5

Nymburk - zcela urditd 3,2 rozhodil z:t,stilaji s otaznikern
Praha-vychod - 5

Praha-zftpad - v tuto chvili nevi
Piibram - 5

Rakovnik - 5

5/ MoZnost pievodu sout6inich strojfi - pi. Vilimkovf sezn6mila piitomn6 dleny VV KSH
s nabidkou moZnosti bezirplatn6ho pievodu soutdZnich stroiri z SH eUS na KSH. Jedn6 se o 2
ks soutdZnich strojri znadky FOX. Dfivodem t6to nabidky je skutednost, Ze pouze Stiedodesklf
a Liberecky kraj si Ladaji o zaptjdeni sor-rtdZnich strojfi, starostka SH iMS, Ing. Monika
Ndn-redkov6,tedy nabidla pievod na KSH formou pi'ed6vacich protokolfr. Riaici schfize dala ke
zvdLeni, zda tuto nabidku vyuLit.

Pani Vilimkov6 uvedla, Le by v piipadd souhlasu nebyly tyto stroje pouZity jen na krajskou
soutdZ, ale zcela urditd by mohly blit zaprijdeny i do jednotlivych okresfr pro potieby je.lich
okresnich kol.

Pani Havlinovd upozornila na skutednost, Ze pokud by byly stroje uloZeny v urditdm okrese
(coZ bude nutnd), je zde riziko trdnoviini zdvodnikt zdaneho okresu na tdchto strojich a
ziskixini tak vyhod vfrdi ostatnim.

P. RriZidka nevidi probldm v zapfijdeni do okresfi naziklad1 pfijdovaciho kalend6ie.
P. Myslin uavrhl, Le by Okresni odborn6 rada represe mohla nabidnout moZnost tr6ninku na
tdchto strojich.

Z dalii diskuze vyplynulo, Ze by seifzeni strojfr mohlo byt realizovdno skrze PoLfrni
bezpedno st. Nymburk a P r aha-zdpad nabizi moZno st uskladndni.

O pievodu soutdZnich strojflje d6no hlasovat:

Vysledek hlasovfni i. 1: PRO - 13 hlasfi, PROTI - 0 hlasfi, ZDP.ZF,L SE - I hlas.
Pievod 2 ks sout6Znich strojri zn. FOX do majetku KSH Stiedoiesk6ho kraje byl schvrllen.

6/ Piiprava Krajsk6 soutdie hry Plamen - s piipravou t6to soutdZe sezndmila plitomn6 pi.
Cedrdlov6. Jedn6ni rady ml6deZe probihalo piev6Znd operativnd, online formou. Dne2g.biezna
probdhne osobni iedn6ni RM v Praze. Krajsk6 kolo se bude konat na stadionu v iel6kovicich
ve dnech 10. aL 12. dervna 2022. Pani iedrdlov6 upozornila na skutednost, Ze bude tieba oteviit
otdzku financov6ni soutdZe, nebot's ohledem na st6vajici ekonomickou situaci a inflaci nelze
zarudit, Le cena obddu bude za 120,- Kd. Ubytov6ni nebude ze strany KSH poskytov6no a
nebude aninabizeno. Novinkou v oblasti ml6deZe je piiprava klide tlikajici se z6vodnikt v b6hu
na 60 m s piek6Zkami (MeR v tdto disciplind probdhne v Bene5ovd 25. zdii 2022). Je zde
varianta, Leby byla bud' uspoi6d6na v tdto disciplind samostatnd soutdZ nebo by byly soud6sti
jiL zmindne tif denni akce.

Pani Cedrdlov6 d6le uvedla, Ze z rodinnlfch drivodu nebude moci blit piitornna na Krajskd
soutdZi hry Plamen, avSak polddala svdho piedchfidce, p. Ale5e Kardu, aby ji zastoupil ve



funkci n6delnika Stabu. Na Shrom6Zddni pr=edstavitelfi OSH 19. dubna 2022bude piedloZeno
organi zadn i zab ezp ed, eni.

Posl6ze se slova ujala pani SindelAfov 6 a sezndmila piitomnd s n6stinem rozpodtu soutdZe. Jen
voblasti stravy vychizi poloZka 120,- Kd za osobu, navic jde o informaci zpielomu ledna a

irnora t. r. Zajiltdni sanitky na dva dny vychizi na 19.500,- Kd. Pani Sindel6iov |vznesla dotaz,
zda za tdchto okolnosti bude poZadavek na sanitku. Pani Vilimkov6 se domniv6, Ze bude 16pe

oslovit zdravotniky ziad dlenri, nebot'sanitka neni povinnaa.ide o zbyte(ny n6klad v rozpodtu.

Pani Sindeliliovi d6le uvedla, i,e pronhjem stadionu bude dinit 10.000,- Kd, za celou soutdZ,
snidand pro rozhoddf bude zaji5tdna formou Svddskdho stolu. Ot6zka ubytov6ni zfistixd
otevien6, nebot'ie moLn6,, Ze ubytovaci kapacity budou vyuLity pro uprchliky z Ukrajiny.

Pan Zuska nabidl kontakt na firmu zYinaiic, kter6 zaji5t'uje stravu pro OSH Kladno. Strava je
piepravov6na ve v6rnicich a cena 1 porce vych|zi na 45,- Kd. Takd je moZnost polddat o
zataveni do plastovych n6dob. Pani eedrdlovitvithtuto nabidku jako velmi pifznivou, nebot'by
5lo o vyraznd sniZeni poloZky v rozpodtu na stravu. Bude v5ak tieba zajistit dopravni automobil,
jenZ by stravu z Vinaiic do eel6kovic piepravoval.

Co se tlide rozhod(,ich,z krajskd rady ml6deZe btrde na okresy vznesen poLadavek rovndZ na 5

rozlroddich z kaZdeho okresu.

Probdhla takd kr6tk6 debata na tdma Krajskdho setk6ni piipravek, kter6 by mdlo probdhnout na
okrese Piibram. Bc. Jankovsky uvedl, Ze akce bude projedndvdna na radd ml6deLe, avSak
piedbdZnd by sejednalo bud o neddli ll. zdii di neddli 18. zhii2022.

7/ iinnost komise historie - informaci podala Petra Myslinov6 Cejpkov6. Jedn6ni Komise
historie probdhlo v lednu t. r. Za dva roky existence Komise se podaiilo ziskat velkd mnoZstvf
materidlu o zapojeni hasidfi do odboje, avSak doposud nebyl i.6dny vystup, nebot'ptvodni pl6n
vpodobd publikace, jei.by mapovala zapoieni hasidfi do odboje zacely Stiedodesky kraj, se
ukhzal byt pomdrnd n6rodny, z tohoto dtvodu bylo na jedn6nf Kornise historie stanoveno
ndkolik dfldich vyi stupt, Za soudinnosti doc. V6clava Li5ky, vedoucfho Ustiedni odbornd rady
lristorie avzddl|vdni, byly stanoveny terminovane irkoly pro jednotliv6 okresy (resp. pro dleny
komise historie ve spolupr6ci se starosty OSH), kterd zahrnuji zpracovtmizajimav6ho piib6hu
o lrasidfch v odboji z dandho okresu a d61e zpracovtni tabulky se jrn6ny hasidri - odboj6ifi a
dal5imi (dohledatelnlfmi) ridaii. Pan Myslin z OSH Praha-zdpad vytvoiil sekci webovych
str6nek KSH, kam jsou materi6ly postupnd piichlzelici z jednotlivlfch okresfi vkl6d6ny. Cflem
je, aby cca ve lhfitd iednoho roku vznikla alespori men5i publikace s vybranymi piibdhy, nebot'
pfivodn6 zamyllend kniha piedstavuje projekt n6rodnd historickd studie.

8l Zaloil,eni bankovniho riitu KSH - pani Vilimkov6 podala informaci o zaloLeni novdho irdtu
KSH u Moneta Bank (bez poplatkri). Tento krok byl udindn z toho dfivodu, aby na jednom tidtu
nezristdvala vdt5i d6stka, nebot'by v piipadd jaklichkoliv probldrnfr (napi. krach banky) d6stka
nad2,5 mil. Kd nebyla poji5tdn6. Vedeni KSH tedy rozhodlo o zaloLeni dalSiho tidtu a rozddleni
fi nandnich prostiedkfr KSH.

Pan Zuska v t6to souvislosti vznesl dotaz, zda v n6vaznosti na listopadov6 jedn6ni VV KSH
ie5il starosta KSH poplatky za vedeni udtu u eeskd spoiitelny. Pani Sindel6iov6 podala
informaci, Le stiie se platf 149,- Kd zavedeni irdtu u t6to banky.

4



Piipominka: Pan Zuska dale poLddal, aby do z6pisu byla zaneseno, Le VV KSH upomin6
krajskeho starostu v t6to otazce, nebot' ani po pdti mdsicich nejsou ie5eny poplatky
z bankovniho irdtu u ieske spoiitelny.

9/ ierprlni rozpoitu za rok202l - materi6l o hospodaieni KSH za minul;1i rok byl piedloZen
pisemnd. Pani Sindel6iov6 podala vysvdtleni k jednotlivli m poloZk6m n6kladfr a vydajt vdetnd
dotadnich titulfi a vlastnich zdrojri.

JelikoZ nikdo nem6 nic k doplndni a nejsou Lddne dotazy k piedloZendmu materi6lu, je o

hospodaieni KSH zarok2021 dino hlasovat:

Vysledek hlasov:lni i. 2: PRO - 14 hlasri, PROTI - 0 hlasfi, ZDPIZIJL SE - 0 hlasti.
Hospodaieni KSH za rok202l bylo schv6leno.

10/ N{vrh rozpoitu na rok 2022 - materi6l byl piedloZen pisemnd. Panf Sindeldfovdapani
Vilimkov6 podaly vysvdtleni k ndvrhu rozpodtu, do ndhoZ je zaiazena rovndZ dolace ze
Stiedodeskdho kraje na roky 202212023. Veiejnoprdvni smlouva o piiddleni dotace dosud
nebyla podepsdna, av5ak Rada Stiedodesk6ho kraje vyslovila soul-rlas s piiddlenim dotadnich
prostiedkfi pro KSH Stiedodeskdho kraje a nynf se dek6 na schv6leni Zastupitelstvem Sti. kraje.
V leto5nim roce se poprv6 Lddalo o dvd dotace, a sice o dotadni d6stku na podporu sportu
(1.700.000,- Kd) anabd,Lny provoz (2.300.000,- Kd; zteto ddstky bude 300.000,- Kd urdeno na
zhotoveni vy5ivanli ch historicklch praporri pro l0 SDH ve Stiedodeskdm kraii).

Pani Sindel6iov6 mj. uvedla, Le byla ponech6na vy5Si rezerva pro KSH, nebot' sohledem
k inflaci ceuy sluZeb, materidlfl atd. neust6le narfrstaji. Probdhla diskuze ohlednd d6stky
300.000,- Kd, s niZ je v rozpodtu podit6no na krajsk6 soutdZe pro pii5tf rok. Pani iedrdlov6
doporudila tyto d6stky ponechat, piipadn6 nevyderpana rezerva, kterd by vznikla niZ5imi
n6klady na soutdZ, by byla nabidnuta do okresfr.

Na ot6zku, co v5e je rnoZno zahrnout do dotace na sport, uvedla pi. Sindelaiovl, Ze .je moLne
vSe, co souvisi se sportem jako takov;fm, tedy ceny, pron6jmy stadi6nu, materi6l, vybaveni...
Dotace mfrZe blft pouZita na jakoukoliv sportovni akci.

Pani Vilimkov6 upozoruila, Le z dotace NSA lze financovat pouze poLtrni sport a Plamen,
nikoliv ligy di jin6 sporlovni aktivity.

Vsuvka: Pan Zuska v tomto bodd vznesl dotaz tykajici se financov6nf mezd krajsklfch
pracovnfkt. Vzhledem k situaci, Ze dosud neni podeps6na smlouva na mzdovy grant pro
pracovniky krajskych kancel6ii, dotazuje se, kterak je tomu se zamdstnanci nyni a z jakych
prostiedkfi jsou placeni. Pani Vilimkovf poLddala, aby tento dotazbyl poloZen v bod6 ,,Rtzn6".

Resum6: Vfkonny vybor bere nivrh rozpoitu na rok 2022 na v6domi bez piipominek.

lll Zm6na sidla kancek{ii OSH - panf Vilirnkovd sezn6mila piitomnd se zmdnou kancel6ii
okresnich sdruZenf . OSH Praha-zdpad jiZ nem6, kanceldi v Ohradni, z ekonomick;ich dtvodfi
probdhlo stdhov6ni do prostor adrninistrativni budovy naZbraslavi. OSH Praha-vychod z&st6v6
v Ohradni, nicmdnd z dfivodu neefektivnd vysok6ho n6jmu, jei. by OSH muselo po odchodu
PV hradit z pfivodnich spolednych prostor, do5lo k dohodd OSH PV s pronajimateli a okresni
sdruZeni se v polovind dubna piestdhuje do kancel6ie ve 3. patie stejnd budovy.



Kanceldi KSH Stiedodesk6ho kraje zrist6v6 st6le na pfrvodnim mistd, nebot' pfrvodnd

zamylleny prodej budovy bude zi'ejm6 trvat delSi dobu, nebot'do5lo k napadenf tohoto zitmdru.

12l Setkrini shejtmankou Stiedoiesk6ho kraje - dne 19. dubna 2022 probdhne setk6ni
starostfi OSH a starosty KSH spani hejtrnankou. Setk6ni zapodne ve 13:00, na jedn6ni bude
vyhrazen das 1,5 hodiny. Udast probdhne ve vych6zkovych uniform6ch, bez slavnostnich Sf,frr.

Pani Vilirnkovd tlumodila prosbu pana Laciny, aby si starostovd okresfr piipravili dotazy na
pani hejtmanku.

Ten samlf den probdhne takd ShrorndZd6ni piedstavitelfi OSH, a sice vOhradni (1. patro,
zasedaci mistnost) od 16:00. Vyvstala otdzka, jaktomu bude v piipad6, Le z jednotlivych okrest
piijedou spolednd starostov6 se svym deleg6tern, kde zfistane deleg6t v dobd, kdy starostovd
btrdou na jedn6ni u pani hejtmanky. lndividu6lni piijezd starostfi a deleg6tri je neefektivni
zejrnena z dfivodu problernatickeho parkov6ni v Ohradni ul.

Resum6: V dob6, kdy se starostovd budou irdastnit jedn6ni s pani hejtrnankou, mohou podkat
delegdti v Ohradni, kde o nE bude postar6no.

O svol6ni Shrom6Zddni piedstavitelfi OSH.je n6slednd d6no hlasovat:

Vysledek hlasovfni 6. 3: PRO - 12 hlasfi, PROTI - 0 hlasfi, ZDPILF-L SE - 2 hlasy.
Vfkonny vybor odsouhlasil svolfni ShromiZddnf pledstavitelfi OSH na 19. dubna 2022.

13/ Rrizn6

13 a) V6lka na Ukrajind - na jednotlivd okresy byl zasltny informace o sbirce pro Ukrajinu
(ukrajinske haside). Mnoho dobrovolnych hasidt se zapojilo do pomoci v krizovych
asistendnich centrech pomoci (KACP), kde probih6 registrace uprchlfkfi a zajiStdni ubytov6ni.

13 b) Infbrmace z SH CMS - pani Vilimkov6 ve strudnosti sezn6rnila piitomnd s klidovymi
informacemi z ristiedi. Upozornila, aby si v5ichni ddvali pozor na terminy odevzdini
vytidtov6ni jednotlivlfch grantfi, d6le uvedla, Le na tistiedi budou zasilfuny zdpisy z jedn6ni VV
KSH a take z jedn6ni krajsklfch rad represe. K 28. tinoru2022 ukondil dinnost ieditel kancel6ie
SH CMS, Ing. Jan Aulicklf . Toto misto zatim neni obsazeno, vyhledovd se podit6 s tim, Leby
piipadd byl piijat pracovnik pro oblast IZS, s pr6vnimi znalostrni. Bylo vyps6no vyb6roveiizeni
na ieditele CHH v Piibyslavi. Pani Vilimkovd poLddala, aby okresy vyuLivaly sluZeb Hotelu
Piibyslav, kde je nyni situace spi5e kritick6.

D6le pani Vilimkov6 informovala o vr6ceni grantu na projekt Hasidskd jiskieni, kter6
neprobdhlo zdrivodu pandemie covid-19. Doporudila tak6, aby okresy podpoiily Nadaci
Piibyslav. Zde zarcagoval p. Myslin, Ze z OSH PZbyl ndkolikr6t zaslfuna na Nadaci Piibyslav
piisp6vek, av5ak ve chvili, kdy si OSH PZ poLddalo o dotaci na podporu dinnosti, podpora
piizndna oSH nebyla. oSH PZtedy jiznaNadaci Piibyslav piispivat nebude.

13 c) Dotace na sportovni dinnost - tabulky s poi6d6nirn soutdZi rnusi byt z okresfr zasltny na
KSH do 15.biezna2022, tedy do dnesniho dne. Probdhlavyzva, aby okresy, kter6 je5td tabulku
nedodaly, tak neodkladnd udinily.



l3 d) Pied6v6ni titulu ZH - probdhne ve dnech 3. a4. kvdtna 2022v Piibyslavi, jiLv nezkr6cend

podob6.

l3 e) Prtzkurn zapojeni se do pomoci po tornddu - p. RfiZidka poddkoval v5em okresfim za
dodand informace o zapojeni sbort do pomoci po torn6du. .Iedrralo se o projekt Ustiedni
odborn6 rady represe, jeZ pii5la s n6vrhem, aby byla tato dinnost zmonitorov6na. Pan RriZidka
veskere dodand idaje zpracoval a ddkuje za spolupr6ci. Pan RfrZidka d6le poddkoval za itdast
z6stupcti okresfi na semin6ii represe v Piibyslavi (zirdastnilo se 7 z6stupcri).

l3 fl O poh5r starosty KSH - informaci podal p. Martin Kr6l soutdZ probdhne 28. zhii2022
na okrese Nymburk. Pojede se na jednotn6 soutdZni stroje PS 12, kterd poskytne OSH
Nymburk. Zkaldeho okresu budou dod6na 2 druZstva v kategorii rnuZfi a2 druLstva v kategorii
Zen. Pokud ndktery okres nedod6 v5echna druZstva, oproti lorisk6mu roku nebude podet
soutdZnich druZstev doplflov6n z jinych okresfi.

13 g) TFA - p. RfiZidka: probdhla tii jedn6ni mezi SDH Stary Kolin, z6stupci Stiedodeskd ligy
TFA a firmou Draeger. Sout6Z TFA ve Stardnr Kolind r.rapl6novan6 na 1 8. zaii 2022 probdhne
dle pravidel TFA a ad se jedn6 o soud6st Stiedodeskd ligy TFA, bude podft6na jako krajske kolo
TFA. Nyni je vytvoien strudny n6stiel propozic a o jejich upiesndni bude jedn6no na Kraiskd
odborne radd represe.

Piipominka: Pani Havlinov6 v t6to souvislosti uvedla, Le nebylapiizvtnajako zdstupce OSH
Kolfn k jedn6ni o krajskem kole TFA. Pan RfrZidka uvedl, Ze dosud vesker6 jedn6nf probihala
polrze s SDH Stary Kolin jakoLto s poiadatelem, avSak nyni je zcela urditd v pl6nu piizvat
k jednani take OSH Kolin.

Resum6: Pani Vilimkovd poZddala, aby naiedn6ni ohlednd jak6koliv krajskd akce s jakli mkoliv
okresem byl piizv6n zdstupce OSH a OSH bylo o t6to akci i6dnd informov6no.

13 h) Vlzpro5t'ov6nf - Bc. Jankovsklf : rninuly tyden probdhlo jedn6nf ohlednd kraiskd soutdZe
ve vypro5t'ovdni, kter6 probdhne 3. zaii 2022 na autobusov6m nddraLi v RoZrnit6le pod
Tienr5inem ve spolupr6ci s HZS, kter6 piislibilo kontaktovat druZstva a zjistrt jejich zttjem.
Pr'edstava je, Ze se zirdastni 12 druZstev. KSH zajisti stravu pro rozhoddi, technickou detu, 3 ks
poh6rt, 3 ks diplomt. Na stravu je piedpoklad cca 100 osob. Velitele soutdZe dod6 KSH. Ve
dnech 10. a 11. dervna 2022 probdhne odborn6 piiprava. Do 31. dervence 2022by m61a byt
dod6na piihl65ka plus tzv. Zivotopis vyjezdovd jednotky. Bc. .Tankovskf uvedl, Ze je tieba
v rozpodtu vydlenit d6stku 50 tisfc Kd na zajiStdni t6to akce. Po vz6iernnd dohodd je dojedn6no,
Le tato d6stka bude pouZita z prostledkti alokovanych v soudasndm rozpodtu jako ,,Rezerva".

l4 h) K soutdZfm - p. Zuska vznesl dotaz,Ze se dozv6ddl o z6m6ru konat TFA na okrese Kladno.
Zde odpovdddl p. RfiZidka, Ze se jedn6 ziejrnd o ligu. Pan Zuska k tomu uvedl, Ze o tomto
zitmdru neby 1 informovin.

D6le p. Zuska vznesl dotaz ohlednE okresniho kola hry Plamen. Byl dotdzitn na svdm okrese,
zda se kladenskd druZstvo m:|rLe zidastnit okresniho kola Plamene vjindm okrese. Zde
zarcagovala pi. Vilimkov6, Le by tomu tak bylo moZnd pouze jako hostovaci druZstvo, bez
n6roku na postup.

14 ch) OSH Trutnov - na tomto okresnim sdruZeni se v soudasn6 dobd ie5i nesrovnalosti po
piedclrozi pracovnici kancel6ie a starostovi OSH, zejmena v oblasti ridetnictvi. O tdto kauze,



jeL je v soudasnd dobd i'eSena nejvy5Sim org6nem SFI iMS (UKRR), strudnd informovala pi.
Vilimkov6.

14 i) Mzdy krajsk:ich praqey]likri_ p. Zuska vznesl opdtovnd dotaz,jenZ se tyk6 financov6ni
mezdkrajsklich pracovnikt. Grant od Ministerstva vnitra eR, z ndhoZ jsou financov6ny mzdy
pracovnikt krajsklfch sdruZeni, byl ukonden k 3l . 12.2021. Jakym zpfrsobem tedy jsou nyni
nastaveny pracovni smlouvy az jakych prosti'edkti jsou rnzdy vypl6ceny?

Vysvdtleni podala pani Vilimkovd - z dtvodu rozpodtov6ho provizoria novd vl6dy byl grant
skutednd ukonden, av5ak dle piislibu zMV by mdlo vprfib6hu letoiniho roku dojit kjeho
obnoveni. Starosta KSH Stiedodesk6ho kraje rn6l zbmdr ukondit pracovni smlouvy
zamdstnancfi k 3l . 12. 2021, av5ak po konzultaci s pracovniky irstiedi se rozhodl od tohoto
zitmdru ustoupit. T6mdi v5echny kraje v republice se rozhodly neru5it pracovni smlouvy a
vydkat na vyieSeni situace s rozpodtovym provizoriem. Vyjimkou byly kraje Stiedodesky a

Jihonroravsky, ktere chtdly pracovni smlouvy ukondit a pracovnici by pracovalibez n6roku na
odmdnu. Na Z6dost pani Simovd (irdetni z SU eUS) jednala panf Vilirnkov6 s p. Lacinou a bylo
dohodnuto, Ze dojde k nastaveni odm6n pracovnikt kancel6ie KSH na minimdlni mzdu dle
jejich rivazkt. Tato minimirlni mzdaje nyni vypl6cena pi'imo z finandnfch prostiedkt KSH.
Pani Vilimkov6 d6le uvedla, Le dle dostupnych informaci by se rlemdly kr6tit finandni
prostiedky urden6 pro haside, avSak v piipadd, Ze grantov6 prostiedky poskytnuty nebyly,
obr6tilo by se KSH s Z6dosti o pomoc na pani heitmanku di by byly poLadany jednotlivd okresy
o piispdvek.

Na vy5e uvedend tdma probdhla diskuze, v niL zejmena pani Havlinov6 pouktuala na
skutednost, Ze na webovych str6nk6ch KSH nejsou uvedeny fiedni hodiny krajskd kancel6ie a
jak6 je tedy pracovni n6pli zamdstnancfi KSH. D6le vyj6diila nesouhlas s pracovnimi
smlouvami, s jejichZ zndnim neni sezn6men Vykonn;f vlibor.

Pi. SindelSiov6 - uvedla, Ze tiiedni dny jsou st6le beze zmdny, tedy titery a dtvrtek.
Pi. Vilirnkov6 - doplnila, Ze fiedni hodiny nemusi byt totoZn6 s pracovni dobou, nebot'mnoho
pr6ce je tieba vyiidit i mimo iriedni hodiny.
Bc. Jankovsky - souhlasi s pi. Vilimkovou a doporuduje, aby riiednf hodiny stanovil starosta
KSH.
p. Stdtka - potvrzuje, Ze iriedni hodiny nehraji roli a vdci t;fkaiici se OSH vyiizuje napi. i
v neddli veder.
P. Kr61- nevi, kdo schvaluje pracovni smlouvy, av5ak pokud maji b;it schvalov6ny V;ikonnfm
vyborem, rn61 by o tom bit VV informov6n.

l4 j) Kontrollv SDH poi6dajicich ddtskd t6bory - p. St6tka vznesl dotaz na pi. Vilirnkovou,
nebot' v z6pise z SU eMS se dodetl, Ze Asociace cestovnich kancelfii vznesla podndt proti
t6borfim poi6danych hasidi. Pani Vilimkovi tuto skutednost potvrdila a dodala, Ze 5lo o
provdieni, zda se nejedn6 o neleg6lni podnik6ni. Kontroly v5ak byly korektni a chov6ni
kontrolorfi velmi slu5nd. VSe je v poi6dku.

Vsuvka: V 19:10 hod. opustil jedn6ni p. Milan RfiZidka, podet dlenfi VV s pr6vem hlasovat se

sniZil na 13.

14 k) Podpora reprezentantri CTIF - pani iedrdlov6 vznesla d,otaz na pi. Vilimkovou tlyikajfci
se listopadovdho jedn6ni Vedeni KSH. Zde padl n6vrh podpoiit reprezentujfci druZstva
v disciplin6ch CTIF, av5ak dalSi vlfvoj n6vrhu nebyl realizovdn. Panf Vilimkov6 poddkovalaza



tento podndt a poLddala pi. Sindel6rovou o (rpravu v rozpodtu, aby byla vydlel6na c6stka
z 100'000,- Kd v oblasti dotace sport na podporu reprezentantfr CTIF. O tdto ripravd rozpodtuje n6slednd d6no hlasovat.

vfsledek hlasovfni i. 4: pRo - 12 htasri, pRorl - 0 hlasrio aDRLELSE - I htas.
Vfkonny vybor odsouhlasil pievod 100.000,- Ki z privodniho nrivrhu rozpottu v oblasti
dotace sport pro osH jako iristku na podpo.u 

".p.*r.ntantfi crIF.

Pani l-lavlinovd upozotnila, Ze tento loa !-vt opomenut, nebot'neprobdhla kontrola z6pisu
z minuldho jedndnf . Zde reagovala pi. eedrdiova, Ze se jednalo o z6pis z Vede,i KSH, nikoliv
o zdpis z,YY.

14 l) ShromirZddni pr'edstavitelLi SDH na okrese Kladno - p. Zr-rska infbrmoval o nizke trdastiz6stupotisborfrtraSPrraKladrld@lzv6nstarostaKSH'SIrrorrr6Zd6rri
pi'edstavitelfr se ztdast,ilo pouze 7 z6stupcfi z 35 sborfr.

l4 k) Stadion v Kutn6 Hoie - p. Karda uvedl, Ze KH by rndla v pr,istirn roce poi6dat krajske
f-111. 

v pozarnim sportu, avsak vyskytl se probldrn s rezervacf stadionu , riu. poZ6dal p.Hloika, starosttt MB, zda by nebylo mozno rcalizovat soutdZ na okrese MB. pan FlloZekpr*islibil, 'Ze dotaz projednd na Uzemnim odboru HZS v Mlade tsoleslavi do terminushromaZdd.i piedstavirelfi osl-r, tedy d. r9. clubna 2022.

Un sEdinn rtaano - p' Zuska doplnil, ze v infbrmacich ke krajskd soutdzi zapomn6l uvdst,
Ze nebude moZno nocovat na stadionu.

l4 nr) Dotaz oKRR - pi' Maddrov6 vznesla dotazna pr'itomn6 dleny VV KSH, zda se jii.,6kde
stalo, aby p-racovnic.e-kancel6ie byla soudasnd dlenkou oKRR. 'fato situace nastala na okreseNymburk' elenovd vv KSH se shoduji, Ze z hlediska pr6vniho nejde o poruseni stanov, nebot,tento aspekt nenf nikde zaneserl, av5ak z morrilniho hlidiska nejde o spravnou v6c.

l5l ztvEr jedn6ni - pani Vilimkovd vsem poddkovala za irdast a popi6la st'astnou cestu domri.Jedn6ni bylo ukonderlo v l!):37 hocl.

Dana Vilimkov6, ndmdstkynd starosty KSH:

Ovdiovatel6 zripisu:

zdenkaSindelarov a, ....,ft .:. !4.
,/ ,/

JoserMyslin: ... Hf LJ. 1-

Vypracov6ni z6pisu: petra Myslinov6 Cejpkov6


